
Styrelsens förslag till medlemsmötet den: 20211127

Som det ser ut idag så löses medlemskap/kalenderår. Detta innebär att 
nya medlemmar som vill lösa medlemskap under hösten, är hänvisade 
till att lösa fullt medlemskap för innevarande år eller att vänta till 
nästkommande år.
Styrelsen föreslår därför att medlemmar som ansöker om medlemskap 
f.o.m 1/11 även ska inkludera medlemskap nästkommande år. Detta tror
vi kommer att kunna välkomna fler nya till vår klubb.


